
Geachte leden van de raad,

Hierbij informeer ik jullie over de vervolgstappen n.a.v. de mediaberichten over de 
Omgevingsdienst IJsselland.

Afgelopen donderdag hebben we de mediaberichten besproken in het Algemeen Bestuur. Ik stuur 
u hierbij (in overleg met de voorzitter van de OD) de stukken die het Dagelijks bestuur heeft 
opgesteld ter ondersteuning van de portefeuillehouder om de gemeenteraad te informeren. Wij 
kiezen ervoor u deze informatie rechtstreeks te sturen. 

Ik hoop u hiermee voorlopig voldoende geïnformeerd te hebben. 

Met vriendelijke groet,

Melvin Smit 


